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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:664 Försenade utbetalningar av stöd från Jordbruksverket 

Stödet till landets lantbrukare har kraftigt försenats på grund av utveckling och 
byggande av it-system på Jordbruksverket. Jordbruksverket hade i november 
förra året betalat ut ca 65 procent av den sammanlagda summan för gårdsstödet, 
förgröningsstödet, nötkreaturstödet och stödet till unga lantbrukare för 2016. 
Fortfarande har ett antal lantbrukare inte fått sina stöd utbetalade för 2015. 
Detta rör slututbetalningar för lantbrukare som har rätt till miljöersättningar för 
betesmarker, slåtterängar och vallodling samt ersättningar för ekologisk 
produktion.

Miljöersättningar är helt avgörande för att stödja hållbar skötsel och brukande 
av jordbruksmark. De är en förutsättning för att bevara och förstärka våra natur- 
och kulturmiljövärden. Genom ersättningarna ges förutsättningar för 
lantbrukare att värna den biologiska mångfald som är grunden för våra 
gemensamma nyttigheter som ekosystemtjänster, upplevelsevärden etcetera.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht:
 

Har statsrådet vidtagit åtgärder för att försäkra sig om att ersättningarna 
framöver kommer att utbetalas i tid?

………………………………………

Jens Holm (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-18
Besvaras senast
2017-01-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal


